

## إعلان تصحيحي – Corrective Announcement

To: Bahrain Bourse

Khaleeji Bank B.S.C. announces the issuance of a corrective announcement concerning the following matters:

السادة / بورصة البحرين

يعلن خليجي بنك ش.م.ب عن إصدار إعلان تصحيحي بشأن الآتي:

Date	8 <sup>th</sup> March 2026	التاريخ
Company Name	خليجي بنك ش.م.ب Khaleeji Bank B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	KHALEEJI	رمز التداول
Subject	Invitation to the Annual Ordinary General Meeting دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية	الموضوع
Previous Announcement Date	19 <sup>th</sup> February 2026	تاريخ الإعلان السابق
The inaccurate statement in the previous Announcement	Change in the venue of the Annual Ordinary General Meeting. تغيير مكان انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية.	البيان الخاطئ في الإعلان السابق
Correction	In view of the current circumstances, in line with the esteemed government of Kingdom of Bahrain directives, and out of Khaleeji Bank B.S.C. ("Khaleeji")'s keenness to ensure public safety, it has been decided to hold the Annual Ordinary General Meeting scheduled for 23rd Ramadan 1447H, 12th March 2026 at 11:30 a.m. <b>through Visual Communication.</b>  To participate in the AGM with ease, our esteemed shareholders are directed to the following instructions:  1. Please send your request to participate in the meeting, and attach a clear copy of your ID, or Passport (Either for the shareholders or his/her	تصحيح الخطأ

**Khaleeji Bank B.S.C.**  
GFH Tower  
Bahrain Financial Harbour District  
P.O. Box 60002, Manama, Kingdom of Bahrain  
T. +973 17 540054 E. info@khaleeji.bank

Licensed by the Central Bank of Bahrain as a Retail Islamic Bank

**خليجي بنك ش.م.ب.**  
برج جي أف اتش  
منطقة مرفأ البحرين المالي  
ص.ب. 60002، المنامة، مملكة البحرين  
هاتف: +973 17 540054 البريد الإلكتروني: info@khaleeji.bank

مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف قطاع تجزئة إسلامي

	<p>representative) as well as the Proxy Form to AGM@Khaleeji.bank to verify the identity of the participator at least 24 hours before the commencement of the meeting. Kindly mention in the same email your email address and phone number.</p> <p>2. After receiving all the required documents and information, applicants will receive a line for Visual Communication System called “Microsoft Teams” prior to the above mentioned meeting date, in order to enable him/ her to install the program on either the mobile phone or PC. It is also required to have both audio and video features on.</p>	
	<p>نظراً للظروف الراهنة، والتزاما بتوجيهات الحكومة الرشيدة، وحرصاً من خليجي بنك ش.م.ب ("خليجي") على السلامة العامة، فقد تقرر عقد إجتماع الجمعية العامة العادية والمقرر عقده في تمام الساعة الحادية عشرة والنصف صباحاً من يوم الخميس الموافق 12 مارس 2026م، 23 رمضان 1447 هجرية عبر وسائط الاتصال المرئي.</p> <p>للمشاركة في أعمال إجتماع الجمعية العامة العادية بكل يسر وسهولة، فإننا نوجه عناية السادة المساهمين إلى ضرورة إتباع التعليمات التالية:</p> <p>1. إرسال طلب حضور الجمعية مع صورة من بطاقة الهوية أو صورة من جواز السفر واضحة للمساهم أو من يمثله في التفويض بالإضافة إلى بطاقة التفويض على البريد الإلكتروني AGM@khaleeji.bank، وذلك للتحقق من هوية وصفة الحاضر وذلك قبل 24 ساعة على الأقل من موعد إنعقاد الجمعية مع مراعاة إرسال البريد الإلكتروني ورقم الإتصال.</p> <p>2. بعد إستلام كافة المستندات والمعلومات المطلوبة، سوف يتم تزويد من يود الحضور برابط نظام التواصل المرئي ( Microsoft Teams) وذلك قبل موعد الإنعقاد المذكور أعلاه ليتسنى له تثبيت البرنامج سواء كان على الهاتف النقال أو الحاسب الآلي، كما يشترط وجود خاصية الصوت والصورة.</p>	
<p><b>Correction reason</b></p>	<p>Convening the General Assembly meeting through electronic communication means due to the exceptional circumstances.</p> <p>عقد اجتماع الجمعية العامة عبر وسائل الاتصال الإلكترونية في ظل الوضع الاستثنائي</p>	<p><b>بيان أسباب الخطأ</b></p>

# KHALEEJI

Name	Fajer Sami Albusmait	الإسم
Title	Head of Compliance	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة	Signature التوقيع	
		

**Khaleeji Bank B.S.C.**  
GFH Tower  
Bahrain Financial Harbour District  
P.O. Box 60002, Manama, Kingdom of Bahrain  
T. +973 17 540054 E. info@khaleeji.bank

Licensed by the Central Bank of Bahrain as a Retail Islamic Bank

**خليجي بنك ش.م.ب.**  
برج جي أف أتش  
منطقة مرفأ البحرين المالي  
ص.ب. 60002، المنامة، مملكة البحرين  
هاتف: +973 17 540054 البريد الإلكتروني: info@khaleeji.bank

مرخص من قبل مصرف البحرين المركزي كمصرف قطاع تجزئة إسلامي